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Afwezig

1. Opening en agenda

[5120 [ed alle aanwezigen welkom en opent de vergadering.

2. Beleidstukken ter bespreking of besluitvorming
Geen

3. Mededelingen

Op chronologische volgorde worden de volgende mededelingen gedaan:

EEEdeel mee dat:

- Er een overleg met betrokken partijen is geweest over het IC

opschalingsplan. Deze wordt 30 juni gepresenteerd en aangeboden door

IEEE, cen vertegenwoodigers van V en VN en de NVIC. De minister

enIEEEZI zullen dit plan in het programma BEAU toelichten;
- De aanbiedingbrief aan de Tweede Kamer bijna gereed is. De brief

wordt ook afgestemd met minfin.;
- Inde aanpak met personen met verward gedrag is afgesproken dat zij de

kosten waar zij geen raad mee weten naar VWS kunnen sturen. WVS zal

dit in een rapportage naar de Tweede Kamer transparant maken.

- r op 25 juni een bestuurlijke ketenraad Wvggz is geweest. Opdracht is

goedgekeurd door partijen en de nieuwe programmadirecteur gaat met

plan van aanpak aan de slag. Versnelling informatieuitwisseling verliep
stroef. OM was niet akkoord. Over 2 weken is hier verdere afstemming
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over in een extra BKR;
- De stas op 3 juli een bestuurlijk overleg heeft met met V en VN over de

WVGGZ;
- We ihkv de subsidies aan de ABR zorgnetwerken een lijn hebben

afgestemd met het RIVM wat Covid betekent voor de subsidies. IFS heeft

dit afgestemd met de jurist van CZ (en die met WJZ).

IEEEDNNdeci mee dat:
In de berichtgeving vanEEEover de IC bezetting, elke keer aan de

orde komt dat de opschaling van de reguliere zorg achterloopt, omdat de

non-corona IC bezetting laag blijft. NZa gaat deze week met de Roazen

overleggen om meer inzicht te krijgen over de opschaling van de reguliere

zorg omdat de bezetting op IC's, anders dan voor de Coronacrisis, opvallend
minder is. Dezelfde vraag zal aan de orde komen in het Hand-aan-de-kraan

overleg van minister met zorgpartijen;
Verder deze week breed Nota-overleg Cure gepland is.

Deelt mee dat:

Er een discussie is over de preventie infrastructuur. Dit wordt op 29 juni

besproken in het MTDGZ, vervolgens in een BO van met de Stas, ZN en VNG.

Hierbij wordt gekeken naar de financiering van preventie. Er is ooit besproken
in een bestuurlijk overleg met de VNG, ZN en de stas, dat er is een

infrastructuur nodig met betrokkenheid van gemeenten en zorgverzekeraars.
PG heeft samen met Z en DMO een stuk uitgewerkt waar intern nog geen

overeenstemming over is;

De huisartsen met de zorgverzekeraars en Ineen een notitie hebben opgesteld
over de contractering en samenwerking in de regio;
er een later op de dag een over gepland is over de contractering eerstelijns

specialisten ouderengeneeskunde;
er een brainstormsessie houtskoolschets ouderen voor de coronatijd is

geweest waarbij DMO en LZ zijn betrokken. (LZ) neemt hierin het

voortouw. Er ligt nu een stuk waarbij CZ ook betrokken wordt. In het najaar
komt er een notitie die aansluit op de beleidsreactie op commmissie Bos.

IEEFTINdcclt mee dat:
Men druk is met de wachttijden GGZ. De drukte komt voort uit een

tussenrapportage van de stuurgroep wachttijden;
2 juli is er een VAO ggz, suicidepreventie en MO gepland. Hier worden moties

op verwacht;

Er een overleg is geweest bij thuis over visie

zorglandschap ggz;

Er een WOB verzoek is binnengekomen die ingediend is door een journalist.

IEEETIINceelt mee dat:
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Er op 30 juni stemming ihkv AmbulanceWet is. Hierover zijn kamervragen

gesteld door de SP die ze graag voor de stemmingen beantwoord willen zien;

we samen met MEVA druk zijn geweest met de continuiteitsbijdrage van de

covid instellingen waar zorg is verleend.

deelt mee dat: uit
Er ihkv de complexe casustiek er twee casussen zijn ingebracht vanuit CZ voor

de regiotafels. Zorgverzekeraar en betrokken instellingen in de regio’s zijn
druk bezig om deze op te starten. Naar verwachting zullen de eerste casussen

in augustus/september in behandeling genomen worden. Het bureau SIRM die

in opdracht van ZN en GGZNL werkt is hierbij aangehaakt en monitort.

IEEEdecit mee dat:

4a.

Zij het bestuurlijk overleg heeft doorgenomen met DGCZ over de

werkverdeling;
Er kennismakingsbijeenkomsten georganiseerd gaan worden met de DGCZ.

Het gaat om 2 3 3 bijeenkomsten per dag. Daarbij zal vanuit CZ de eerstelijn
en tweede lijn aan de orde komen. Ook werkbezoeken aan zorginstellingen zal

besproken worden. We moeten kijken hoe we dit gaan voorbereiden;

Zij het idee van om een digitale koffieautomaat op te zetten voor de

medewerkers die even willen bijpraten erg leuk vindt; binnenkort volgt een

pilot;

zZij in het volgende MT overledEEE
uitnodigt om de kwestie 1,5 meter binnen onze directie te bespreken.

3. Bestuurlijke en parlementaire zaken

Nvt

Representatielijsten bewindspersonen.
Dit agendapunt vervalt.

4b. Conceptverslag

Conceptverslag van 29 juni met goedkeuring is vastgesteld.

4c. Voorraadagenda MT-CZ

Dit agendapunt vervalt.

5. Rondvraag
Zie punt 3 mededelingen

6. Sluiting

BEY: de vergadering
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